

4TH WORLD BUDDHIST FORUM REFLECTIONS

第四屆世界佛教論壇感想



Written by Bhikshu Jin Chuan
Chinese Translation by Yuchin Liang

比丘近傳 文
梁玉琴 中譯

第四屆世界佛教論壇，於2015年10月24-25日在中國無錫舉行。來自52個國家，一千多位代表，以和諧互敬的精神齊聚一堂，法界佛教總會會長恒實法師、比丘近傳以及譚果式居士三人應邀參加。論壇主題「同願同行，交流互鑒」，目的是深入佛教要義，並思考如何將其融入現代生活。高僧大德們討論當前佛教迫切的相關事項，以及影響整個世界的問題。

【內接第 40 頁】

On October 24-25, 2015, the 4th World Buddhist Forum was held in Wuxi, China. Over one thousand delegates from fifty-two countries met together in a spirit of mutual respect and harmony. Rev. Heng Sure, the President of Dharma Realm Buddhist Association, Bhikshu Jin Chuan, and Madalena Tam were invited as the representatives to attend. The theme was “Common Aspirations and Actions – Exchanges and Mutual Learning.” The aim was to look into the essential principles of Buddhism and consider how they could be made relevant to modern life. Many eminent monks and Buddhist leaders discussed pressing concerns in Buddhism today as well as issues affecting the world as a whole.

[Continued on page 40]